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章节摘录

版权页：   插图：      Ⅱ. Reading comprehension（阅读理解）（共20小题；选择题5小题，每小题1分；
非选择题15分，每小题2分，计35分） A） Read the following passage which is followed by five questions. For
each question, there are four choices marked A，B，C and D.Choose the one that fits best according to the
passage.（阅读下面的短文，根据短文内容从每题所给的A，B，C，D四个选项中，选出最佳选项。）
In order to make parents leave away from their children, Morehouse College has held a formal “Parting
Ceremony（成人礼）”for the freshmen. It began on a recent evening, with speeches in the International Hall.
Then the new students walked through the gates of the college-which shut up, leaving the parents outside. When
University of Minnesota's freshmen move in at the end of August, mothers and fathers were invited to have a
meeting in the classrooms, so students can meet their roommates and discuss with them about how to make their
room space look nice-without adult helping. Grinnell College here, like others, has found it necessary to tell parents
when they must say goodbye.After their things had been carried to bedrooms, everyone gathered in the
gymnasium, students on one side ofthe gymnasium, parents on the other. Moving their students in usually takes a
few hours. At Colgate University, a mother and father once went to their daughter's classes on the first day and
went to change her time table, recalled Beverly Low, the teacher of first-year students. Some colleges make rules to
tell the time for parents to say good-bye. As of 5:30 pm on Sept. 11, for example, the parents of Pnnceton freshmen
learn from the move-in schedule, “other events are planned for students only.” The rule was written on the wall.
It's easy for students to point to this words and say “Hey, Mom,I think you're supposed to be gone now”.
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精彩短评

1、尽管孩子刚上初一，但老师推荐买的，翻了翻不错，但就是没有光盘，这样里面的听力恐怕就没
有办法听了。不知是原来书就没有带还是什么原因，有些遗憾。
2、很适合学生用，推荐给初二和初三的学生装
3、题型很全面，特别是有智力题
4、很好，不错的商品。多不错
5、很好，非常适合
6、这本书还是很不错的，当当网有配套的磁带吗？
7、给孩子买的。中学生总结能力不高，做做这本书的题，先自己评估水平，找到努力目标。即便是
不参加竞赛，抽时间看看，也是一种提高英语水平的方法。感觉书中的字有点小。
8、商品不错，配送快
9、女儿说好。比书店的要便宜，但没有带磁带，很遗憾
10、非常好，下次再买。
11、新东方老师推荐的，给孩子练习练习
12、书不错，到的也挺快，内容很不错
13、英语不错，努力
14、准备让孩子参赛，不错
15、挺好的 不过很郁闷为什么不能同时买磁带。
16、很好的书，正看
17、昨天刚收到这本书，从内容来看，对于初三学生加强英语习题练习能起到一个促进作用。多练题
有助于巩固学习成果。很好。送货及时，不错
18、材质好，品质好，全面培养学生的英语学习能力
19、给孩子买的,英语竞赛用,挺好的,唯一遗憾的是没有听力磁带.
20、和其它同类相比难度相对小些但是也算适合竞赛练习
21、对儿子听力练习很有帮助。
22、帮同事的孩子买的据说很不错
23、老师推荐用书，值得选购，不会错的
24、不错，不错，儿子非常喜欢。
25、质量,题目都不错~作为教师买的书,好不好,只能等学生成绩回应~
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